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Ärendet 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) har i en skrivelse av den 20 december 

2011 efterlyst en redovisning av vad som görs för att komma 

tillrätta med de tekniska problem som försenat isen på isovalen 

på Östermalms IP, vilka åtgärder som krävs för att säkerställa att 

is fortsättningsvis ska finnas från och med öppningsdatumet  

1 december samt hur länge isovalen hålls öppen under säsongen. 

 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av idrottsförvaltningens driftavdelning. 

 

Förvaltningens synpunkter  
Isovalen på Östermalms IP har problem med att kyleffekten är för 

låg samt att kylrören ligger för långt från isytan. För att komma 

ifrån dessa problem har förvaltningen i sitt investeringsprogram 

planerat för följande åtgärder: 
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 Uppförande av ett nytt garage/förråd. Detaljprojektering 

sker 2014 och produktionsstart är beräknad till tidigast 

senhösten 2014, troligen 2015. Kostnaderna är beräknade 

till 2 mnkr för projektering 2014 samt produktion 

13 mnkr för produktion 2015. 

 Utbyte av konstgräs planeras ske sommaren 2016, liksom 

byte av ispist till spårad gummi alternativt ombyggnad av 

befintlig ispist. En ny kylanläggning behövs och kostna-

den för projektering 2016 av en sådan beräknas till 

3 mnkr. Kostnaderna för produktion våren 2017 är beräk-

nade till 32 mnkr. 

 

Det kan även nämnas att det pågår ett projekt kallat öppen fjärr-

värme, som Fortum driver tillsammans med idrottsförvaltningen. 

Syftet är att finna möjligheter att ansluta idrottsanläggningar till 

fjärrvärme. Projektets eventuella investeringskostnader står 

Fortum för. 
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